
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 24. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 918
Mener ministeren at det er acceptabelt, at kræftbehandlinger i visse regioner
flyttes fra højt specialiserede kræftbehandlingsenheder til sygehuse med væ-
sentlig mindre erfaring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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